
Skatteudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 14. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 163
Vil ministeren give en juridisk vurdering af retfærdigheden i, at der ikke skal
afregnes reklameafgift af avisers annoncetillæg, mens der skal afregnes re-
klameafgift af husstandsomdelte tryksager, når der principielt og reelt kan væ-
re tale om præcis den samme reklame til samme forbruger og trykt på samme
type papir?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 28. november 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jan.E@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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